

NOT FABLES BUT POWER

មិនមានថាមពលទេ

ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើ
អ្នកអាចកែវីកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតា

មរយៈ info@angp.co.za



MALETSUNYANE FALLS (194 metres) Lesotho

វាគឺជាការនៅទីនេះដែលជាកន្លែងដែល Masoebe , ធំ witchdoct
or,

បោះមន្តស្នេហ៍ប្រជាជាតិនានារបស់លោក ម្ចាស់ និងឆ្លឹងមេធ្មប់បន្ទា
ប់ពីរកឃើញជីវិតថ្មី ក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ។

អំណាចដើម្បីសន្សំ

"យើងមិនបានដើរតាម រឿងរ៉ាវ ដែលបាន បង្កើតឡើង ដោយឆ្លាត វៃទេ នៅពេលដែលយើងបានប្រាប់អ្នកអំពី **អំណាច** និងការយាង មករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់យើងប៉ុន្តែយើងជាសាក្សីផ្ទាល់ របស់ព្រះករុណា" (ពេក្រុសទី ២ ១:១៦) ។

មួយចំនួននឹង ឱ្យយើងជឿថា នេះ ព្រះគម្ពីរនេះត្រូវបានគ្រាន់តែបា នធ្វើ ឡើង នៃការ ស្តាប់រឿងព្រេងនិទាន ឬ រឿង។ រឿងរ៉ាវ ដែល មិ នពិតនឹងត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយបុរស។

សាវ័កពេក្រុសប្រាប់យើងថា នៅពេលពួកគេនៅលើភ្នំ ពួកគេបាន ឃើញព្រះយេស៊ូវផ្លាស់ប្តូរ (ឬផ្លាស់ប្តូរ) នៅចំពោះមុខពួកគេ។ ពួកគេបានឃើញរបស់លោក សិរីរុងរឿង និង ង ព្រះសូរសៀងរបស់ព្រះពីលើមេឃនិយាយថា: «នេះគឺជារបស់ខ្ញុំ ព្រះបុត្រា ដែល ខ្ញុំ ស្រឡាញ់; ជាមួយនឹងទ្រង់ខ្ញុំ ខ្ញុំពេញចិត្ត '' (ម៉ាថាយ 17: 5) ។

សាវ័ក ប៉ូលបាន ប្រាប់យើង ថា គាត់បាន គឺ មិន ខ្មាស់ នៃដំណឹង ល្អនៃព្រះគ្រីស្ទព្រោះវាជា ឬទ្ធានុភាពរបស់ព្រះជាម្ចាស់សំរាប់សង្គ្រោះ អស់អ្នកដែលជឿ, ដើម្បី បាន ជាសាសន៍យូដា ហើយបន្ទាប់មក ទៅ កាន់ ការ សាសន៍ដទៃ (រ៉ូម 1:16)

។ ព្រះគ្រីស្ទបានយាងមក ដើម្បី ជួយសង្គ្រោះមនុស្សមានបាប។ គ្មាន ននរណាអាក្រក់និងអាក្រក់ផងដែលមិនអាច ជួយសង្គ្រោះបាន។ លោក គឺ មានលទ្ធភាព ក្នុងការ សង្គ្រោះ ទាំងស្រុង អ្នក ដែលបាន ចូលមក ដើម្បី ព្រះជាម្ចាស់ តាមរយៈព្រះគ្រីស្ទ យេស៊ូវ (ហេព្រើរ 7:2 5)

។ លោក មាន ការ អំណាច ដើម្បី រក្សាទុកជាតិអាល់កុលអ្នកវេទនា ជាងគេបំផុត, ក្មេងទំនើងនេះ, ចោរ និង អ្នកកុហក។ គាត់ក៏បានជួយសង្គ្រោះ ចោរនៅលើឈើឆ្កាងផងដែរ។ គាត់បានជួយសង្គ្រោះស្ត្រីសាម៉ារី។ គា ត់បានជួយសង្គ្រោះបុរសម៉ាហ្គារ៉ា ដែលជាមនុស្សមានអារក្សចូល។ ទ្រ ង់បានបន្ទោសសមុទ្រដែលមានព្យុះហើយបានជួយសង្គ្រោះ ពេក្រុស ពី ការលិច។ លោក បានរក្សាទុក សាសនា មនុស្សដូច ព្រះបាទសូល នៃ ក្រុងតេសសុស ដែលក្រោយមក បានក្លាយជា ការ ប៉ូលបានខ្លាំង ពូកែ។

នៅទ្វីបអាហ្វ្រិកគាត់បានជួយសង្គ្រោះព្រលឹងរាប់ពាន់នាក់។ មួយចំនួន ត្រូវបានគេ ប្រមើក, អ្នកផ្សេងទៀត immoral និងមួយចំនួនត្រូវបានគេ witchdoctors មានអនុភាព។ មួយដោយឈ្មោះ Masoebe គឺជាវេជ្ជបណ្ឌិតអាបធ្មបដែលមានឥទ្ធិពលបំផុតនៅសម័យគាត់។ គាត់ដឹងពីរបៀបប្រើវិញ្ញាណអាក្រក់ហើយបានអះអាងថាមានអំណាចបង្កើតទឹកភ្លៀង។ គាត់ជាមនុស្សប្រមើក និងអសីលធម៌។ ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃមួយនៅពេលដែលគាត់បាន heard

ដំណឹងល្អត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយហើយបានឃើញពីរបៀបដែលព្រះបានព្យាបាលអ្នកឈឺនិងមនុស្សពិការដោយគ្មានថ្នាំគាត់ត្រូវបានគេសង្គ្រោះយ៉ាងអស្ចារ្យ។ គាត់បានត្រឡប់ទៅផ្ទះរបស់គាត់វិញនៅលើភ្នំខ្ពស់ នៃ ឡេសូថូ ហើយ បានប្រមូលថ្នាំឆ្អឹងនិងមន្តស្នេហារបស់គាត់ទាំងអស់ រួចបោះវាទៅក្នុងទឹកភ្លៀងដ៏ខ្ពស់មួយចូលទៅ ក្នុង ទឹកជ្រោះ ម៉លធុនយ៉ាងនី យ៉ាងជ្រៅ ។ លោកបានបំផ្លាញថ្នាំជក់និងរបស់លោក កញ្ចក់ និងចាក់ ចេញ ស្រាបៀររបស់គាត់ទាំងអស់ដូចដែល លោក ត្រូវបាន បានកំណត់ មិន ទៅ ផឹក ណាមួយ គ្រឿងស្រវឹង ឬជក់ បារីសំណុំបែបបទនៃថ្នាំជក់ណាមួយ ឬ dagga ម្តងទៀត។ គាត់បានក្លាយជាគ្រីស្ទបរិស័ទដ៏ស្មោះត្រង់ម្នាក់ដែល គ្រប់គ្នា ស្គាល់ ថាជាបុរសពិតរបស់ព្រះ។ គ្មាន នរណាម្នាក់ អាច បាន ផ្លាស់ប្តូរ ថា ជីវិតរបស់មនុស្សប៉ុន្តែព្រះគ្រីស្ទ។

ខ្ញុំស្គាល់ យុវជនម្នាក់ទៀតដែលជាក្មេងទំនើងពិតប្រាកដ ដែល ទើបតែ រស់នៅ ដោយ ល្អ បន្ត និង ប្តូរ នៅកន្លែងណាក៏ដោយ។ គាត់គឺនៅក្នុងគុក ច្រើនជាងនៅឆ្ងាយ ពីវា។ ប៉ុន្តែអំណាចនៃដំណឹងល្អបានជួយសង្គ្រោះ បុរសនោះ យ៉ាងហ្មត់ចត់ ហើយផ្លាស់ប្តូរជីវិតរបស់គាត់ទាំងមូលហើយធ្វើអោយគាត់ក្លាយជា គ្រូអធិប្បាយដ៏អស្ចារ្យ ពីដំណឹងល្អ។ តាមរយៈ ការអធិប្បាយរបស់គាត់ ក្មេងទំនើង រាប់ពាន់នាក់ ស្រវឹងស្រា ចោរ និងឃាតករ ត្រូវបានគេ ជួយសង្គ្រោះ នៅក្នុងចំណោម មនុស្សគ្រប់ស្រទាប់វណ្ណៈ អ្នកមាននិងអ្នកក្រសែកសនិងខ្មៅ។

អំណាចសន្សំដូចគ្នាបានផ្លាស់ប្តូរជីវិតរបស់ខ្ញុំជាង ៦០ ឆ្នាំមកហើយហើយបានរក្សាទុកខ្ញុំអស់ជាច្រើនឆ្នាំ។ វាបានរក្សាទុកបងប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ និង ប្អូនស្រីនិង ជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ម្តាយ។ វា

នឹងជួយសង្គ្រោះអ្នកប្រសិនបើអ្នក ទុកឲ្យ
ព្រះយេស៊ូវចូលក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ សាសនានឹងមិន ជួយសង្គ្រោះ អ្នក
ទេប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូវ នឹង។ ចំពោះ ការនេះ គឺ បាន គោលបំណង
នៃការយាងមករបស់ទ្រង់ ចូលទៅក្នុងពិភពលោក។

នៅពេលមួយយើងបានស្នាក់នៅជាមួយស្ត្រីមេម៉ាយម្នាក់ដែលប្តីរបស់គាត់
រស់នៅក្នុងនរកអស់រយៈពេលជាងម្ភៃឆ្នាំហើយ ស្ត្រីតែធីកខ្លួន
ឯងរហូតដល់ស្លាប់ហើយធ្វើឱ្យជីវិតប្រពន្ធនិងកូនរបស់គាត់ វេទ
នាប់ផុត។ ប៉ុន្តែពួកគេបានបន្ត អធិស្ឋាន ឲ្យ

គាត់ហើយព្រះបានជួយសង្គ្រោះហើយរំដោះគាត់ពីផ្លូវដែលមានបាប
របស់គាត់ ។ មិនមែន មានតែអំណាចអាចធ្វើបាន នៃដំណឹងល្អដែល
សង្គ្រោះបុគ្គលនេះ វាអាចរក្សាទុកក្រុមគ្រួសារទាំងមូលភូមិទាំងមូល
ឬ ទីក្រុង និង មួយ ទាំងមូល ប្រទេស។ ការ រស់ឡើងវិញ នៅ វេ
លស័ជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមកបានជួយសង្គ្រោះភូមិទាំងមូល។ សាមញ្ញ
ការអធិប្បាយ របស់លោកយ៉ូណាស បានរក្សាទុក បាន ទីក្រុង នៃ
ក្រុងនីនីវេ បានមកពីការបំផ្លិចបំផ្លាញ។ ព្រះទ្រង់ អាច ជួយស
ង្គ្រោះ ទាំងមូល ជាតិសាសន៍។ លោកបាន និយាយថា:

"បើករកខ្ញុំហើយត្រូវបានរក្សាទុកទាំងអស់ដែលអ្នក បញ្ចប់ នៃផែន
ដី ដ្បិតយើងជាព្រះជាម្ចាស់ ហើយមិនមានទៀតឡើយ»

(អេសាយ 45:22)

។ ជាព្រះគម្ពីរនិង ប្រវត្តិសាស្ត្រ នៃ ការ ពិភពលោក នេះគឺជា ការពេ
ញលេញ នៃការ ពិត ភស្តុតាង នៃព្រះរបស់ ការសន្សំ ថាមពល។ នេះ
ជា មូលហេតុ ដែល ទេវតាបាន និយាយ ទៅកាន់យ៉ូសែប មុនពេល
ដែល ព្រះយេស៊ូវប្រសូតថា៖ «អ្នកត្រូវដាក់ឈ្មោះថា យេស៊ូវ ព្រោះព្រះអ
ង្គនឹងសង្គ្រោះប្រជាជន របស់ព្រះអង្គអោយរួចពីបាបរបស់គេ» (ម៉ាថាយ ១:២១) ។

អំណាចក្នុងការជាសះស្បើយ

ព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលទៅកាន់លោកម៉ូសេថា
"យើងជាព្រះអម្ចាស់ដែលប្រោសអ្នកអោយជា" (និក្ខមនំ ៥:២៦)
។ ព្រះជាម្ចាស់ បានបង្ហាញ ការ ស្មោះត្រង់ របស់ របស់លោក ព្រះបន្ទូ
ល សំរាប់ លោក គឺ ពួកគេ ឱសថ សម្រាប់ សែសិប ឆ្នាំ។ មិនមែន
ជាផ្នែកមួយ នៃ ការ 3 000 000
នាក់ដែល មានជំងឺឬមានជំងឺ។ សូម្បីតែនៅពេលដែលពួកគេត្រូវ

បានពស់ចឹក ដោយ មើលតែមួយភ្លែតនូវ សញ្ញាដែល ទ្រង់បានប្រទាន ឱ្យពួកគេ នៅរស់ និង ព្យាបាលពួកគេ។ មនុស្សរាប់រយនាក់ និង រាប់ពាន់នាក់ នៃប្រជាជននាពេលបច្ចុប្បន្ននេះរស់នៅ អាចផ្សព្វផ្សាយទៅកាន់អំណាចនៃការព្យាបាលរបស់យើង ជាព្រះអម្ចាស់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

មនុស្សយួងដែលមករកព្រះយេស៊ូវបានជាសះស្បើយភ្លាមៗ។ មនុស្សខ្វាក់មើលឃើញមនុស្សថ្លង់បាន heard

ហើយមនុស្សគក់និយាយបានដែរ។ មនុស្សពិការនិងមនុស្សខ្លិនបានដើរ។ សូម្បីតែមនុស្សស្លាប់ក៏ត្រូវប្រោសអោយរស់ឡើងវិញដោយអំណាចរបស់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជា ព្រះអម្ចាស់ របស់យើង ដែរ។ ប្រសិនបើ គ្មាន អំណាច ព្យាបាល នៅក្នុង ដំណឹងល្អ និង ក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវជាព្រះអម្ចាស់របស់យើងទេនោះអត្ថបទនេះមិនអាចត្រូវបាន សរសេរទេ ព្រោះ ខ្ញុំ ខ្លួនឯងបានស្លាប់នៅឯទ្វារស្លាប់ ជាច្រើនដង ដោយសារ ជំងឺ ធ្ងន់ធ្ងរ ប៉ុន្តែ ត្រូវបានព្យាបាល ដោយអំណាចនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ពិតណាស់ លោកបានដោយសារ អំពើបាបនិងជំងឺរបស់យើង នៅ របស់គាត់ ផ្ទាល់ រាងកាយ នៅលើ ការ ឈឺឆ្កាង ហើយដោយ របួសរបស់គាត់ដែលយើងត្រូវបានប្រោសឱ្យជា

(អេសាយ 53: 5) ។

«សរសើរដល់ ព្រលឹង អូ! ព្រលឹងខ្ញុំ អើយ ... ទ្រង់អត់ទោសបាបរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ហើយព្យាបាលជំងឺរបស់ខ្ញុំទាំងអស់» (ទំនុកតម្កើង ១០ ៣: ២, ៣)

។ ព្រះយេស៊ូវ ឌីសថទេវភាព, មិនត្រឹមតែព្យាបាលស្នាមរាងកាយឈឺទេប៉ុន្តែថែមទាំងព្រលឹង ដែលជា Sic មាន k ពីអំពើបាប ។ គាត់ព្យាបាលរបួស និង ខូចចិត្ត និង ស្មារតី។ «អញនឹង ឱ្យ

ឯងមានសុខភាព ហើយ ព្យាបាលរបួសឯង» (យេរេមា ៣០:១៧)

។ ព្រះដែលបានបង្កើត មនុស្ស ចេញពី ធ្នូលីដី ក៏អាច ធ្វើអោយយើងមានសុខភាពល្អ ឡើងវិញ និងធ្វើអោយយើងមានសុខភាពល្អផងដែរ។

ខ្ញុំ នឹងមិន ភ្លេច នេះ ជាកូនរបស់ ប្រធានមួយ នៅឡេសូតូ ដែលរងរបួស របស់គាត់បាន ត្រឡប់មកវិញ ដោយ ធ្លាក់ចុះ ពី មួយ សេះ ។ គាត់ ពិការ តាំងពីចង្កេះចុះក្រោម។ លោកមិនអាចផ្លាស់ទីជើងរ

បស់លោកហើយ ដូច្នោះដាក់នៅលើត្រឡប់មកវិញរបស់លោក សម្រាប់ការ កាន់តែច្រើន ជាង ពីរឆ្នាំ។ តាមរយៈ ការស្តាប់ ការ ដំណឹងល្អសារ គាត់បានសារភាព អំពើបាបរបស់គាត់និងបានរកឃើញ ជីវិតថ្មីក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ឆ្លើយតបការអធិស្ឋានឯកឧត្តមអ្វីមួយ ភ្លាម បានប្រោសឱ្យជា ហើយ អ្វីមួយដែល អាច ក្នុងការ ជិះ សេះមួយជាថ្មីម្តងទៀត។

ការព្យាបាលនៃ Madihotetso ,
នាយាទស្រីទៅកាន់បំផុត គឺ hieftainship

នៃឡេសូតូ, ប្រទេសទាំងមូលភ្ញាក់ផ្អើលជាខ្លាំង។ សម្រាប់ ឆ្នាំ នាងបាន ត្រូវបានគេ គាត់រង្វេង ឆ្គួត ហើយ បាន ត្រូវបានគេ ចង ឡើងជាមួយនឹងច្រវាក់។ គ្មានវេជ្ជបណ្ឌិត ស្បែកសឬខ្មៅអាចជួយនាងបានទេ។ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ បានដោះលែង នាង បន្ទាប់ពី នាងត្រូវបានអធិស្ឋាន ដោយ អ្នកបម្រើ ដំរាបទាបរបស់ ទ្រង់។

ខ្ញុំនឹងមិនភ្លេចពីរបៀបដែលប្រពន្ធរបស់កសិករក្នុង ការទឹកក្រូច ដោយឥតគិតថ្លៃរដ្ឋបានធ្លាក់ខ្លួនឈឺធ្ងន់បន្ទាប់ពីកំណើត របស់ នាង ជាលើកដំបូង របស់កុមារ។ ក្នុងអំឡុងពេល ១៥

ឆ្នាំ នាងមាន ការរះកាត់ធ្ងន់ធ្ងរចំនួន ២៤ ហើយត្រូវបានគេផ្តល់ឱ្យស្លាប់។ នាងមិនអាចរើ អរយៈតែមួយ ហើយមិនអាចមើលឃើញឬលឺទៀតឡើយ។ ផ្សារបស់នាងបាន បានជីក, នេះ មឈូសទិញ និង សាច់ញាតិរបស់នាងត្រូវបានគេជូនដំណឹង ទៅចូលរួម ពិធីបុណ្យសពនេះ។

ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើអន្តរាគមន៍ នៅពេលអ្នកបម្រើទ្រង់ម្នាក់ទូលអង្វរ ការ ការអធិស្ឋាន នៃ សេចក្តីជំនឿ។ គាត់បាន ដកស្រង់ ម៉ាកុស ១៦:១៧, ១៨ "

អ្នកដែលជឿ... នឹង ដាក់ដៃ លើ មនុស្ស ឈឺ ហើយពួកគេនឹងបាន ជា" ។ ព្រះបានពាល់ស្ត្រីនោះ ហើយនាងបានជា។

អំណាចនៃព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវ

មានតែអំណាចនៃព្រះលោហិត របស់ព្រះយេស៊ូវប៉ុណ្ណោះដែលចិត្តរបស់យើង អាចត្រូវបានសំអាតពី អំពើបាបទាំងអស់។ គ្មានសាប៊ូ ថ្នាំឬសារធាតុគីមីណាអាចដកបាបបានឡើយ។ ប្រសិនបើយើងនិយាយថាយើងគ្មានបាបទេយើងបញ្ឆោតខ្លួនឯង ហើយ ការពិត មិននៅក្នុង ខ្លួនយើងទេ។ បើយើងទទួលសារភាពរបស់យើង រួចពីបាប

ព្រះជាម្ចាស់មានព្រះហឫទ័យស្មោះត្រង់ ហើយគ្រាន់តែ នឹងអត់ទោសយើងអោយយើង រួចពីបាប ហើយ ដើម្បី លាងសំអាត យើងពី គ្រប់ទាំង អំពើទុច្ចរិត។ ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្តជាព្រះបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់ជំរះយើងអោយបានបរិសុទ្ធរួចពីគ្រប់អំពើបាបទាំងអស់ (១ យ៉ូហាន ១: ៧-១០) ។ នៅក្នុង វិវរណៈ ៧: ៩-១៧

យើងបានអាន អំពី មនុស្សមួយក្រុមយ៉ាងធំ ដែល គ្មាន អ្នកណាអាច រាប់បានមកពីគ្រប់ជាតិសាសន៍ កុលសម្ព័ន្ធ ប្រជាជន និងភាសាទាំងអស់ដែលបានបោកអាររបស់គេហើយ ធ្វើឱ្យពួកគេមានពណ៌សក្នុងឈាមរបស់កូនចៀម។

ពេក្រុសនិងលោកយ៉ូហាន ប្រាប់យើងអំពី ការប្រោសលោះ អំណាចនៃឈាម របស់ព្រះយេស៊ូ ដែលថា មិនត្រឹមតែរួច យើងពី អំពើបាបកន្លងមក ទេប៉ុន្តែ មកពី អំពើបាប ដោយខ្លួនវាផ្ទាល់ និង ពី ការអំណាចគ្រប់គ្រង និងអំណាចនៃអំពើបាប។ ព្រះជាម្ចាស់បានទិញយើងសម្រាប់អង្គទ្រង់ផ្ទាល់តាមរយៈ ព្រះលោហិតរបស់ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់។ យើងដឹងថាយើងមិនត្រូវបានទិញ ដោយ ប្រាក់និង មាស ទេប៉ុន្តែ ដោយ ព្រះ លោហិត ដ៏ថ្លៃវិសេស របស់ ព្រះគ្រីស្ទកូនចៀមដែលគ្មានស្នាមជាប្តូរការ។ (ពេក្រុស ទី ១ ១:១៨, ១៩)

។ ព្រះយេស៊ូវបាន ទិញ យើង សម្រាប់ ព្រះ ដោយសារ ព្រះ លោហិតរបស់ទ្រង់ពីគ្រប់ កុលសម្ព័ន្ធ គ្រប់ ភាសានិងប្រជាជននិងប្រជាជាតិ ដើម្បីធ្វើឱ្យយើងក្លាយជាសង្ឃដើម្បីបម្រើព្រះ (វិវរណៈ ៥: ៩, ១០) ។

ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវមានអំណាចការពារ យើងពីអំណាចអាក្រក់របស់សត្រូវ។ វាគឺជាឈាមនៃកូនចៀមនោះ ប្រោះ ទៅលើក្របទ្វារ ផ្ទះរបស់ពួកគេដែលការពារ កុមារ របស់ អ៊ីស្រាអែល នៅ ស្រុកអេស៊ីប មកពី ការ នាវាពិឃាតដែលបានសម្លាប់មនុស្សទាំងអស់ដែលជាកូនច្បង។ ព្រះបានមានប្រសាសន៍ថា៖ «ពេលខ្ញុំឃើញឈាម ខ្ញុំនឹងឆ្លង ពីអ្នកទៅ» (និក្ខមន៍ ១២:១៣)

។ វា គឺជាការ ដែល មិនទាន់មានច្បាប់ប្រឆាំងក្រហមក្នុង បង្អួចដែលបានសង្រ្គោះ វាហាប និងប្រជាជនទាំងអស់របស់នាងនៅពេលក្រុងយេរិទូធ្លាក់ចុះ (លោកយ៉ូស្វេ 2: 18-21)

។ ដូចគ្នានេះដែរ ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូមានអំណាចជួយសង្រ្គោះអ្នកនិងក្រុមគ្រួសាររបស់អ្នក ប្រសិនបើ អ្នក ជឿ។ "ជឿ លើ

ព្រះអម្ចាស់ យេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយ អ្នក នឹង ត្រូវ បានសង្គ្រោះ អ្នក និង គ្រួសាររបស់អ្នក" ។ (កិច្ចការ ១៦:៣១) ។

នេះ ប្រជាជន ក្នុង នោះ ទទេ និង woodless ប្រទេស នៃឡេសូតូច ងបូក្រហមតិចតួចរវាងស្លាបមាន់របស់ពួកគេ។ ពួកគេបានដឹងថា សត្វស្នាំងមួយក្បាលនឹងមិនវាយប្រហារឬយកសាច់មាន់ដែលមាន ខ្សែបូពណ៌ក្រហម នៅលើ ខ្នង របស់វា ឡើយ។ យើងក៏បានអាននៅ ក្នុង វិវរណៈ ១២: ១១

ដែល ថាពួកបរិសុទ្ធនៃព្រះបានឈ្នះសាតាំងដោយអំណាចនៃឈាមរបស់កូនចៀម។ ខខាងក្រោមគឺពិត

មានអំណាចអំណាចអំណាចអស្ចារ្យ នៅក្នុងឈាមរបស់កូនចៀម។ មានអំណាចអំណាចអំណាចអស្ចារ្យ នៅក្នុងឈាមដ៏វិសេសរបស់កូនចៀម។

អំណាចនៃការអធិស្ឋាន

ការជឿការអធិស្ឋានមានអំណាចគ្មានព្រំដែន។ ការអធិស្ឋានផ្លាស់ប្តូរអ្វីៗ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា៖ «សុំហើយអ្នកនឹងទទួលបាន»។ (ម៉ាថាយ ៧: ៧)

។ មនុស្សយួងម្នាក់ដែលគ្មាននរណាម្នាក់អាចជួយ បានសួរ លោក យេស៊ូវ ដើម្បី ជាសះស្បើយគាត់ ហើយ ព្រះយេស៊ូវបានធ្វើ។ រំពេចនោះ មនុស្សយួងក៏បានចាកចេញពីគាត់ទៅ។ បុរសខ្វាក់នោះបានស្រែករកព្រះយេស៊ូវហើយបានមើលឃើញ។ បួននាក់ បុរសដែលបានធ្វើឡើង ជា បុរសម្នាក់ ដែល ត្រូវបានគេពិការដល់ព្រះយេស៊ូវ សុំឱ្យទ្រង់ ប្រោសឱ្យគាត់និងព្រះយេស៊ូវបានធ្វើ។ មាន បន្ថែមទៀតគឺជា អំណាច ក្នុង ការអធិស្ឋាន ជាង ក្នុង គ្រាប់បែកបរមាណូ ឬ ណាមួយផ្សេងទៀតដែល ប្រភេទ នៃការ បំផ្ទុះគ្រាប់បែក។ ការអធិស្ឋាន មិន ត្រឹមតែជួយសង្គ្រោះ បុគ្គលប៉ុណ្ណោះទេ វា អាចផ្លាស់ប្តូរប្រជាជាតិទាំងមូល។

អេលីយ៉ាដែលជាមនុស្សដូចពួកយើងបានអធិស្ឋានយ៉ាងខ្លាំង ដើម្បីកុំអោយមានភ្លៀងហើយវាមិនមានភ្លៀងរយៈពេលបីឆ្នាំកន្លះទេ។ គាត់បានអធិស្ឋានម្តងទៀតហើយវាមានភ្លៀង។ លោកបានអធិស្ឋាន សាមញ្ញ ការអធិស្ឋាន ហើយ ភ្លើងបានមក ចុះ ពី ស្ថានបរមសុខ

* ហើយដុតឡើងបូជានេះ,

ឈើជា ដុំថ្ម និងដូលីនិងការបោកបញ្ឆោតទឹក។ ប្រជាជាតិអ៊ីស្រាអែ

លទ្ធផលមូលត្រូវបាននាំ ទៅឯព្រះតាមរយៈ ការអធិស្ឋានរបស់បុរស
ម្នាក់។ ស្តេចហេសេតាបានអធិស្ឋានដល់ព្រះនៅពេលដែលសត្រូវបាន
លើកទ័ពមកវាយគាត់។ ឆ្លើយតបនឹងការអធិស្ឋានរបស់គាត់ទៅ
ការរបស់ព្រះអម្ចាស់បានសម្លាប់ ទាហានចំនួន ១៨៥ ០០០
នាក់នៅក្នុងជំរំរបស់សត្រូវ។ ព្រះយេស៊ូបានអធិស្ឋានរហូតដល់ គាត់
បាន បញ្ជាំងភ្លើងមុខ និង សម្លៀកបំពាក់របស់គាត់ គឺ សនិងចាំ
ង។ គាត់បានអធិស្ឋានពេញ មួយយប់។ គាត់បានតមហើយអធិស្ឋាន
។ គាត់បានអធិស្ឋានអស់ពីចិត្តរហូតដល់ញើសរបស់គាត់ដូចជាដំ
ណក់ឈាមដ៏ធំ។ គាត់បានឈ្នះអំពើបាបនិងអារក្សតាមរយៈការអ
ធិស្ឋាន។ គាត់ បានប្រាប់យើងឱ្យអធិស្ឋានគ្រប់ពេល ។

អំណាចនៃសេចក្តីជំនឿនិងសេចក្តីស្រឡាញ់

ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថាបើយើងមានជំនឿតូចជាង គ្រាប់ពូជ ម្យ៉ាង
យើងនឹងរើក្នុងបាន (ម៉ាថាយ ១៧:២០)

។ គ្មានអ្វីដែលមិនអាចទៅរួចទេប្រសិនបើយើងទុកចិត្តនិងជឿលើ
ព្រះ។ តាមរយៈការ ជឿលើព្រះជាម្ចាស់ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលបានបង្រៀ
បនគរបាននាំយកមក កាត់ទោស ទទួលបាន នូវអ្វីដែល ត្រូវបាន
សន្យា បិទ មាត់ របស់ គោ , បញ្ឈប់ ការ កំហឹង នៃ ការ ភ្លើង និង
គេចផុតពី គែមនៃ ការ ដាវ។ នៅក្នុងដង នៃ ភាពទន់ខ្សោយដែល
ពួកគេត្រូវបានធ្វើឡើងយ៉ាងខ្លាំងបានក្លាយជានៅក្នុងការប្រយុទ្ធ
ក្លាហាន

(ដូចជាវិធានពេលដែលការប្រយុទ្ធប្រឆាំងកូលីយ៉ាត) និងកម្ចាត់ កង
ទ័ពរបស់សត្រូវ (ហេព្រើរ 11:33, 34)

។ សេចក្តីជំនឿគឺជាជ័យជំនះដែល ឈ្នះ លោកីយ (១ យ៉ូហាន ៥: ៤)
។

អំណាចដ៏អស្ចារ្យបំផុត មួយរបស់ព្រះ គឺសេចក្តីស្រឡាញ់។ សេចក្តីស្រ
ឡាញ់រឹងមាំ ដូចសេចក្តីស្លាប់។ ស្នេហាឈ្នះលើសត្រូវរបស់យើង។ កាល
យើងនៅជាមនុស្សមានបាបនៅឡើយ ព្រះគ្រីស្ទ បានសុគត ជំនួស
យើង។ នៅពេលដែល យើង មានការ របស់ព្រះជា ខ្លាំងសត្រូវរបស់
យើងបានត្រូវផ្សះផ្សជាមួយនឹងព្រះតាមរយៈសេចក្តីស្លាប់នៃបុត្រ
របស់លោក (នេះ រ៉ូម 5: 8-10)

។ វារួមជាមួយនឹងអំណាចនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ដែលបើក ព្រះជាម្ចាស់
ដើម្បី សូមឱ្យ យើង sinners ទៅរបស់គាត់ តែ ព្រះបុត្រាវិញ ដើម្បី

អោយអស់អ្នកដែល ជឿជាក់ថា ក្នុង ទ្រង់ គួរ មិន វិនាសអន្តរាយ
ទេតែ បានទៅដោយគ្មាន ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច (យ៉ូហាន 3:16)
។ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះជាម្ចាស់នេះបានបង្ហាញឱ្យយើង បម្រើ ទ្រង់
ដើម្បី រក្សា របស់គាត់ បទបញ្ញត្តិ ដើម្បី គោរពប្រតិបត្តិនិងការ
ជឿទុកចិត្តទ្រង់។ វាបណ្តេញការភ័យខ្លាចទាំងអស់។ គ្មានអ្វី គឺ អាច
បំបែក យើងចេញពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះគ្រីស្ទ។

'In In all we we we we we we we we we are In In In In In In In
In In In In In In In In In In In In In In In In In are are In
are are In In In In In In In are we we In In In In In In In In
In we we we we we we In"

យើងអាចឈ្នះលើអស់អ្នកដែលមានជ័យជំនះ ដោយសារ ព្រះអង្គ
ដែល ស្រឡាញ់ យើង។ ចំពោះ ខ្ញុំ ខ្ញុំ ជឿជាក់ ថា មិនមាន ការស្លាប់
មិនមែន ជីវិត មិន ទេវតាឬមាន អារក្ស មិន មានវត្តមានឬពេល
អនាគត ពុំអំណាចណាមួយ,
មិនមានកម្ពស់ មិនជម្រៅឬអ្វីផ្សេងទៀតនៅក្នុងការបង្កើតទាំងអ
ស់ នឹងអាច បំបែកយើង ពី នេះ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ ព្រះជាម្ចាស់
ដែលមាន គឺ នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវជាព្រះអម្ចាស់របស់យើង"
(រ៉ូម ៨: ៣៥-៣៩) ។

អំណាចគួរ

ព្រះយេស៊ូវប្រៀបដូចជាមេដៃកង់មានឥទ្ធិពលដែលទាញមនុស្សទាំង
អស់មកឯអង្គទ្រង់។ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា"
ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលខ្ញុំ ត្រូវបានលើកឡើង ពី ដែនដីខ្ញុំនឹងទាញមនុ
ស្សទាំងអស់មកឯខ្ញុំ" (យ៉ូហាន ១២:៣២)
។ ព្រះយេស៊ូវមិនរុញច្រានយើងដោយការភ័យខ្លាចដូចអារក្សសាតាំង
ទេព្រះយេស៊ូវទាញយើងដូចជាអ្នកគង្វាលល្អដឹកនាំចៀមរបស់គា
ត់។ ទ្រង់ទាញនាំយើងចេញឆ្ងាយពី អំពើបាបនិង ពីការសប្បាយមា
នបាបនៃពិភពលោក ដើម្បី ធ្វើតាម ទ្រង់ ដើម្បី បែតង វាលស្មៅ
និង ទៅកាន់ ដែនទឹកស្អាត។ មិនយូរមិនឆាប់ នេះ ព្រះអម្ចាស់ ទ្រ
ង់ផ្ទាល់នឹងចុះមក ពីស្ថានបរមសុខមក ជាមួយ ជា ខ្លាំង ពាក្យប
ញ្ជា ជាមួយ ការ សំឡេងរបស់ មហាទេវតា និង ជាមួយ ត្រៃ ការហៅ
របស់ ព្រះជាម្ចាស់ និងការ ស្តាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងកើនឡើងជា
លើកដំបូង,

បន្ទាប់មកយើងដែលនៅរស់និងមានការចាកចេញនេះនឹងត្រូវបានចាប់ឡើង - ក្នុងមួយ បំព្រិតភ្នែក

- ដើម្បី ជួប ព្រះអម្ចាស់នៅលើអាកាស។ ហើយការ ធ្វើដូច្នោះ យើងនឹងនៅជាមួយ នោះ ព្រះអម្ចាស់ ជារៀងរហូត (1 ថែស្សាឡូនីចទី 4: ។ 13-18 1 កូរិនថូស 15: 51-58) ។

អំណាចច្នៃប្រឌិត

មុនពេលបិទខ្ញុំអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនិយាយអំពីអំណាចច្នៃប្រឌិតនៃដំណឹងល្អដែលធ្វើឱ្យពួកបរិសុទ្ធចេញពីមនុស្សមានបាប។ ព្រះបាទដាវីឌបានដឹងថា មានអ្វីមួយ នៃការ ដែលថា អំណាច នៅពេល ដែលគាត់បានអធិស្ឋានថា«បង្កើតក្នុងខ្ញុំចិត្តបរិសុទ្ធ ឱ ព្រះជាម្ចាស់និងការបន្តជាថ្មីឱ្យមានស្មារតីខ្ជាប់ខ្ជួននៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំ»

(ទំនុកតម្កើង 51:10)

។ បន្ទាប់ពីបានទទួលជ័យជម្នះទាំងអស់ដែលគាត់បានឈ្នះលើសត្រូវនៃព្រះនោះគាត់បានរកឃើញថាអ្នក ដែល សត្រូវខ្លាំងបំផុតមាននៅក្នុងខ្លួនគាត់ កខ្វក់ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់ បេះដូង។ នេះជា បេះដូង គឺ "បោកបញ្ឆោត ... ហើយ ហួសពីការ ព្យាបាល។ តើនរណាអាចយល់វា?" (យេរេមា ១៧: ៩)

។ ព្រះយេស៊ូវផ្ទាល់បានប្រាប់យើងថា -

"ពីខាងក្នុងចេញពីដួងចិត្តរបស់បុរសចូលមកគំនិតអាក្រក់, ផ្លូវភេទអំពើ, ចោរកម្ម, ឃាតកម្ម, អំពើផិតក្បត់, លោភលន់, អំពើអាក្រក់, បោកបញ្ឆោត, បទល្មើសណាមួយ, ការច្រណែន, បង្កាច់បង្អួច, ក្រអឺតក្រទម និង ភាពល្មើស។ ការអាក្រក់ទាំងនេះហើយដែល បានមកពី ខាងក្នុង ហើយធ្វើឱ្យមនុស្ស មិនស្អាត " (ម៉ាកុស ៧:២១ - ២៣) ។

ដាវីឌបានដឹងថាគាត់មិនអាចផ្លាស់ប្តូរចិត្តខ្លួនឯងបានទេហើយគាត់ក៏មិនស្អាតស្តុំដែរដូច្នោះគាត់បានអធិស្ឋានយ៉ាងស្មោះដោយមានការ ជឿជាក់ យ៉ាង មុតមាំ ថា ព្រះ ដែលបាន បង្កើត ផ្ទៃមេឃ និងផែនដីក៏ នឹងបង្កើតបេះដូងស្អាតស្តុំមួយ នៅក្នុង គាត់ហើយផ្តល់វិញ្ញាណថ្មីដល់គាត់ដែរ។ ព្រះបានឆ្លើយតបការអធិស្ឋានរបស់គាត់យោងទៅតាមការសន្យារបស់ទ្រង់នៅក្នុងគម្ពីរវិញ្ញាណចាស់ថា "ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបេះដូងថ្មីមួយ ហើយ ដាក់ វិញ្ញាណថ្មី នៅក្នុង អ្នក។

ខ្ញុំ នឹងយក បេះដូងរបស់អ្នក ចេញពីថ្មហើយឱ្យបេះដូងបេះដូង អ្នក" (អេសេគាល 36 : ២៦) ។

ច្រើន កាន់តែច្រើន អាច នឹងត្រូវបាននិយាយ អំពី ការ អំណាច នៃ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដែលជាការរស់នៅនិងសកម្មនិង មុតជាង ដាវមុខពីរណាមួយឡើយ។ អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់និង អំណាចដ៏អស្ចារ្យដែលមិនអាចប្រៀបធៀបបានសម្រាប់យើងដែល មិន ជឿលើ រឿងព្រេងនិទាន

- ប៉ុន្តែយោងទៅតាមស្នាដៃនៃកម្លាំងដ៏ខ្លាំងក្លារបស់ទ្រង់ដែលត្រូវ បានបញ្ចេញនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនៅពេលដែលទ្រង់បានប្រោសគាត់ពី ស្លាប់ឡើងវិញហើយអង្គុយនៅខាងស្តាំនៃរបស់គាត់នៅស្ថានសួគ៌ អាណាចក្រដែលលើសពីច្បាប់និងសិទ្ធិ អំណាចអំណាចនិងអំណាច (អេភេសូរ ១ : ១៩-២១) ។

លោកយេស៊ូមានប្រសាសន៍ថា៖ «អ្នករាល់គ្នានឹងទទួលបានប្រទានភាព ពេលដែលសកម្មពល បរិសុទ្ធបានមកសណ្ឋិតលើអ្នករាល់គ្នា»។ តាម រយៈអំណាចដែលទាំងមូលនៅក្រុងយេរូសាឡឹម ត្រូវបាន រដ្ឋោះរឡើ ទៅលើ ការ ថ្ងៃ នៃ បុណ្យថ្ងៃទីហាសិប។ អំណាចនោះនៅតែដដែលដូច ចសព្វថ្ងៃនេះ។ " ការសន្យាគឺសម្រាប់អ្នកនិងកូន ៗ របស់អ្នកនិងសម្រាប់អ្នកដែលនៅឆ្ងាយ សម្រាប់អ្នកដែលព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះនៃយើងនឹងត្រាស់ហៅ" (កិច្ចការ ១ : ៨, ២:៣៩) ។

អំណាចនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូ

យើងអាចនិយាយអំពីអំណាចដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះនាមព្រះយេស៊ូដែល ជាឈ្មោះតែមួយគត់ដែលបានប្រទានដល់មនុស្សដែលយើងត្រូវបាន សង្គ្រោះ (កិច្ចការ ៤:១២)

។ ព្រះយេស៊ូមានបន្ទូលថា«ក្នុងនាមខ្ញុំគេនឹងដេញអារក្សពួកគេនិង និយាយភាសាថ្មីពួកគេនិង ដាក់ដៃលើ មនុស្សឈឺហើយនឹងបាន ជាសះស្បើយ» (ម៉ាកុស ១៦:១៧, ១៨)

។ «ខ្ញុំ នឹងធ្វើអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកសុំក្នុងនាមខ្ញុំ» (យ៉ូហាន ១៤:១៣, ១៤; ១៥:១៦; ១៦:២៣)

។ លោកពេត្រុសមានប្រសាសន៍ទៅបុរសដែលពិការតាំងពីកំណើត ថា ៖

«ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទជាអ្នកភូមិណសាវ័តចូរ ដើរទៅចុះ!
»។ គាត់បានលោតដល់ជើងរបស់គាត់ ...

ហើយបានទៅជាមួយពួកគេចូលទៅក្នុងព្រះវិហារបរិសុទ្ធដោយដើរ និង លោត ហើយ សរសើរតម្កើង ព្រះជាម្ចាស់ (ភិច្ចការ ៣: ១-៩) ។ គ្មានឆ្ងល់ របស់គាត់ ឈ្មោះ នេះត្រូវបាន គេហៅថា អស្ចារ្យ ទីប្រឹក្សា, **Mighty**

ព្រះជាម្ចាស់ អស់កល្បជានិច្ច ព្រះបិតាព្រះ អង្គម្ចាស់ នៃ សន្តិភាព (អេសាយ 9: 6) ។

«ហេតុដូច្នេះហើយបានជាព្រះជាម្ចាស់លើកតម្កើងព្រះអង្គនៅស្ថានខ្ពស់បំផុតហើយអោយគេដាក់ឈ្មោះលើព្រះនាមនោះថាអោយអស់អ្នកដែលលុកជង្គង់នៅស្ថានបរមសុខទាំងនៅលើផែនដីទាំងនៅក្រោមដីនិងនៅក្រោមដីផង។

, ដើម្បីលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះបិតា "នេះ (ភិលីព 2: ១ 9-11)

" បើអ្នកសារភាពដោយមាត់អ្នកថា " ព្រះយេស៊ូវ ជា ព្រះអម្ចាស់" ហើយជឿក្នុងចិត្តថាព្រះបានប្រោសទ្រង់អោយមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញនោះ អ្នកនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ" (រ៉ូម ១០: ៩) ។

លត់ជង្គង់ **ឥឡូវនេះ** មុនពេលដែលទ្រង់នៅក្នុងការអធិស្ឋាន, ជឿថា **ឥឡូវនេះ** នៅលើទ្រង់ ដែល បានស្លាប់ និង បានកើនឡើង សម្រាប់ អ្នក, និងការ សារភាព ទ្រង់មុនពេលដែល បុរស និង ព្រះបាទ មុនពេលដែល វា ជាការ ពេក យឺតពេល។ អ្នកណាជឿលើព្រះអង្គ អ្នកនោះមុខជាមិនខកចិត្តឡើយ។

JR GSCHWEND

ខិត្តប័ណ្ណដំណឹងល្អនេះត្រូវបានបកប្រែជាមួយកុំព្យូទ័រ។ ប្រសិនបើអ្នកអាចកែរកែសំរួលភាសាបានសូមទាក់ទងមកការិយាល័យតាមរយៈ: info@angp.co.za

ប្រសិនបើអ្នកបានរកឃើញការសង្គ្រោះនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានប្រទានពរលើមិនដូច្នោះទេតាមរយៈអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អរបស់យើងសូមប្រាប់ឱ្យយើងដឹង។ យើងចង់អរគុណ ព្រះ ជាមួយ អ្នកហើយ ចង់ចាំអ្នកបន្ថែមទៀតនៅក្នុងការអធិស្ឋានរបស់យើង។ ចំពោះសៀវភៅ

កៅអក្សរសិល្ប៍ដំណឹងល្អគតិកថា ្លៃ សៀវភៅ និងខិត្តប័ណ្ណដែលមានច្រើនជាង ៥៤០ ភាសា សូមទាក់ទងមកយើងខ្ញុំ ៖

បេ្បងរូបសមនុស្ស



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)